
Zápis z jednání kolegia ASCHK ČR konaného dne 15.3.2023 ve Stříteži u Jihlavy 

Přítomni: viz prezenční listina 

Jednání bylo zahájeno v 13.15. 

 

1. Úvod 

V úvodu přivítal přítomné prezident ASCHK ČR Aleš Fiala. 

 

2. Zpráva o činnosti prezidia 

Zprávu o činnosti přednesl B. Políček, 11 jednání v roce 2022, další 4 online jednání v r. 2023. Veškeré 

zápisy z jednání jsou k dispozici na webu www.aschk.cz. Hmatatelnými výsledky jsou především 

směrnice o cestovném, směrnice o odměnách + navazující formulář a příspěvkový řád ASCHK. Cílem 

profesionalizace činnosti a garantovaná odměna + náklady na cestovné všem, kteří pracují pro ASCHK 

bez rozdílu. 

 

3. Hospodaření 

E. Rodová – výsledek zatím nejistý. Nemáme informace o dotacích na zveřejňování a výstavnictví 

Předpoklad je dodržení plánovaného rozpočtu na úrovni 20 mil. Informace o situaci doplnili B. Políček 

a A. Fiala (podpora výstavnictví).  

 

4. Příprava VH 

Prezidium navrhuje: termín 20.4.2023, místo konání Hotel Tři Věžičky, Střítež u Jihlavy.  

Poměr delegátů 1:20, předsedající Bc. Petra Šarochová  

Hlasování: všichni pro, nikdo se nezdržel, ani nebyl proti. 

V následné diskusi: 

A. Fiala – doporučuje vypuštění bodu 8. Vyhodnocení ŠP jednotlivých odborných svazů, pro které je 

ASCHK UCHS 

V. Bohdaský navrhuje, aby prezentace jednotlivých plemen proběhla v časopisu KONĚ 

J. Chýle souhlasí vypuštěním z programu 

M. Maršálek – myšlenka zveřejnění v časopisu je moc dobrá 

H. Civišová – v rozsahu vyhodnocení PK ČT je zveřejnění téměř nereálné, zjednodušená forma má 28 

stránek 

Závěrečné hlasování ke zrušení tradičního bodu programu – vyhodnocení šlechtitelských programů. 

Výsledek všichni pro. 

 

http://www.aschk.cz/


5. Zootechnická činnost 

Shrnutí situace provedl A. Fiala: 

Proč došlo k novému poptávkovému řízení v r. 2022, výsledek poptávkového řízení, prezidium 

předložilo jednotlivým RPK seznam osob, které se přihlásili do poptávkového řízení, RPK si vybrali 

jednotlivé osoby, se kterými budou v r. 2023 spolupracovat. 

Následně došlo k nepodepsání smlouvy ze strany Firmy Equiservis. RPK se museli přizpůsobit, proběhlo 

školení dalších 18 osob, které mohou provádět označování. Equiservis změnil názor a navrhl, že pro 

vybraná plemena bude zootechnickou činnost vykonávat. 

Závěr: budou podepsány smlouvy dle výsledků poptávkového řízení a požadavků jednotlivých RPK, 

včetně smlouvy s firmou Equiservis konzulent. 

 

6. Časopis, web, digitalizace 

H. Civišová – prezentaci zahájila detailnějším seznámením se seznamem hřebců na webových 

stránkách www.aschk.cz, cílem je zvýšení informovanosti, aktualizace a atraktivnosti webu. Zdůraznila 

důležitost kalendáře akcí, který je po PK online nejnavštěvovanějším místem webu (dle google 

analytics) a opět nabídla možnost vkládání akcí a článků zástupcům svazů. 

Registrace hříběte – předvedena ukázka internetového formuláře, zdůraznila důležitost plánovaného 

používání programu Galahad (elektronický přenos dat – ušetření času i financí) 

Časopis koně – termíny uzávěrek, honorování článků i fotografií. 

 

7. Diskuse 

Aleš Fiala – okomentoval diskusi na internetových fórech a reagoval tím na dotaz p. Havlátové (spolek 

Brněnsko), vysvětlil existenci 2 svazů které mají cíl chov koní plemene ČT. Členem ASCHK a jediným 

partnerem pro šlechtění plemen ČT je pro ASCHK Český teplokrevník z.s. 

p. Havlátová – doporučuje situaci rozlišit, informace na stránkách SCHČT jsou matoucí 

A. Fiala – nelze zakázat činnost SCHČT 

H. Civišová - můžeme pouze být lepší, lépe informovat, více se věnovat chovatelům apod. 

V. Bohdaský – ve východočeské oblasti přibylo 15 členů a zdá se tedy že řadoví členové postupně 

situaci začínají chápat. 

R. Žimulák – je plánována konference ČT?  

H. Civišová – oblastní schůze proběhly a 30.3. zde ve Stříteži proběhne celostátní konference 

P. Šarochová – budeme na VH řešit paušální poplatek za členy? 

H. Civišová – problematičtí jsou bývalý čestní členové tj. ZH, NHK, ČJF apod. kterým by mohlo být 

účtováno členství jiným způsobem 

 



Aleš Fiala – navrhuje navýšení příspěvků odborným svazům z 10% na 15% a následně úhradu ½ 

z definitivní částky do 30.6. a zbytek do konce roku. 

Závěr: kolegium doporučuje VH ke schválení rozdělení příspěvku odborným svazům na vedení PK. 7,5% 

do 31.7. dle stavu k 30.6. následně pak do 2,5 – 7,5% dle finanční situace do konce roku. 

Ing. L. Gotthardová – vysvětluje situaci okolo hřebčína v Napajedlích. Přednesla návrh textu 

adresovaný zastupitelům města Napajedla, kteří budou rozhodovat o změně územního plánu a 

zahrnutí pozemků hřebčína jako stavebních pozemků. Text dopisu je přílohou tohoto zápisu. 

Závěr: kolegium tento text schvaluje. 

V. Jeníkovská informovala, že v Suché u Litomyšle proběhne mistrovství malých koní v termínu 13.-

15.10.2023 

 

8. Závěr 

Jednání bylo ukončeno v 15.50 

 

Zapsal: 

B. Políček 

 

 

 

 

 

 

 

 


